

# School of distant healing

## License - Лицензия – רישיון

להפעלת הנוסחה יש להגיד (באחת השפות) את מה שכתוב על גבי הכפתור הגדול הימני ולאישור של דבריוך לגעת בו.

1. בתנאי שהיא (נוסחת חיים שמוזכרת בהמשך עם המוזכרים בהמשך שינויים והוספות לה) לא אסורה וגם מותרת לי לפי לשבע מצוות בני נוח, אני מקבלת על עצמי את נוסחת חיים שפרטיה צוינו בקובץ "using-with-formula.pdf" בבקשה פרוביזורית לפטנט שנרשמה במשרד הפטנטים וסימני המסחר האמריקאי עם המספר 62/770,772, בגרסתה הכי חדשה נכון למוצאי יום ז באדר של שנת ה'תש"פ עם השינויים וההוספות לה המעודכנים נכון ליום י"ד באדר של השנה האמורה.

2. אני מסכים/ה עם האמור [באזהרות](http://warnings.distant-healing.org) (http://warnings.distant-healing.org).

To activate this formula one should pronounce (in one of languages) what is written on the large right button and for the confirmation of his/her words touch this button.

1. On condition that it (the mentioned below Life Formula together with changes and additions mentioned below) is not prohibited and allowed to me according to the Seven Noahide Laws, I accept upon myself (the Life Formula) whose details were specified in the "using-with-formula.pdf" file in Provisional Patent Application which was registered in United States Patent and Trademark Office under the number 62/770,772, in its most recent, in the position of 03/04/2020, version with most recent, in the position of 03/10/2020, changes and additions to this version.

2. I agree with the [warnings](http://warnings.distant-healing.org) (http://warnings.distant-healing.org).

Для пользования формулой необходимо произнести (на одном из языков) написанное на большой правой кнопке и, в подтверждение Ваших слов, коснуться этой кнопки.

1. При условии, что она (упомянутая ниже Формула Жизни с указанными ниже изменениями и дополнениями к ней) не запрещена и разрешена мне в соответствии с семью заповедями потомков Ноя, я принимаю на себя (Формулу Жизни), данные которой были указаны в файле "using-with-formula.pdf" в Предварительной заявке на патент, которая была зарегистрирована в Управлении патентов и товарных знаков США под номером 62/770,772, в её самой новой по состоянию на 04.03.2020 г. версии, с уточненными по состоянию на 10.03.2020 г. изменениями и добавлениями к этой версии.

2. Я согласен\на с [предупреждениями](http://warnings.distant-healing.org) (http://warnings.distant-healing.org).

